
 

 

Referat Fællesbestyrelsesmøde 

Mandag den 12. september 2022 kl. 17.00 – 19.30 

 
Deltagere: Frank, Helle, Jannie (tidsholder), Jimmi (ordstyrer), Laura, Malene, Mirjam (referent), Trine, 

elevrådsrepræsentanter Mynthe, Katrine, Ebbe 

 

Afbud: Hanne, Kasper, Mette  

 

 

Fællesbestyrelsen konstituerer sig (kl. 1700-1715).  

Medarbejder- og elevrepræsentanter deltager ikke under konstitueringen. 

Præsentationsrunde 

Konstituering: Jimmi formand, Laura næstformand 

 

 

Pkt. 1  Godkendelse af dagsorden (5 min.) 

Beslutning:   

Elevrådets afslutningstidspunkt og støtteforening 

 

 

Pkt. 2  Nyt fra Børnehus/SFO (10 min.) 

Orientering:  

Ledelse (TS):  

- Forældremøde i Børnehuset med lidt for få fremmødte (18 børn i alt repræsenteret) 

Det var samme aften som et større arrangement i Støtteforeningen. 

- Kontaktforældre: Ditte Eden, Anne Louise Laurberg Madsen 

- Der kommer mange gode ansøgere til vores vikariater. 

- Lines uddannelsesstart er udsat til senest d. ½ så det kan blive i Holstebro. Katrin 

starter alligevel på det aftalte tidspunkt 15/9. 

- SFO’en skal til rollespilsdag ved Tvis Mølle. 

- Byfestfonden: 12.000 til udeliv til Børnehuset, 1000,- kr til 2x Spikeball 

- Nye tilkaldevikarer til huset. 

Medarbejdere (KSN): 

 

  

Pkt. 3  Nyt fra skolen (10 min.) 

Orientering:  

Ledelse (HN):  

- Der er kommet 6000,- kr til basketstandere 

- D. 17/9 Arbejdslørdag, nu er der heldigvis en del tilmeldte 

- Vi er klar over at der er pres på den frivillige indsats i lokalområdet. 

- D. 1/10 Helle Støve starter som direktør for Børne/Unge 

- D. 10/10 alle elevrådsformænd/næstformænd mødes i Holstebro 9-14 

- D. 23/1: Bestyrelseskursus i Holstebro 17-21 

- UVM-vurdering: Der skal nedsættes en arbejdsgruppe, det er et stort arbejde, der tager 

lang tid. Bestyrelsen skal vælge model for procesplanen næste gang. Vi skal også have 

lavet værdiregelsæt. 

Medarbejdere (MK): 

- Uge 41: 4 dage med nordiske lande,  

- Yoga morgenbånd 



 

 

- Skolefotograf en positiv oplevelse 

- DUÅ-kursus i lørdags + resten af året. 

 

 

Pkt. 4 Nyt fra Elevrådet (10 min.) 

Orientering: 

- UVM-repræsentanter: Ebbe og Sofia er valgt på en demokratisk måde. 

- Katrine orienterer om elevskabene. 

- Ny Skole ABC er under udarbejdelse 

- 5000 kr. til standere, 1000,- til vandalsikret net, byttet de andre plader der er købt ind. 

- Opmaling af squareball til arbejdslørdag 

 

Pkt. 5  Nyt fra formandskabet (10 min.) 

Orientering: 

- Opfølgning Sikker skolevej (Gl. Borbjergvej) 

o Morten og Heidi er inviteret på bestyrelsesmøde. Jimmi tager kontakt. 

- Fotografering af Bestyrelsen til næste møde. 

- Ansættelsesudvalg i Børnehuset, hvis man er interesseret: Melding ind til Helle/Trine. 

Hanne har meldt sig ind. Samtaler d. 26/9 for begge stillinger. Malene undersøger. 

 

 

Pkt. 6  Nyt fra Brandingudvalget (5 min.) 

Orientering: 

- Malene fortsætter, tager billeder 

- Makker findes på næste møde. 

-  

 

- - - - - - - - - - - - - - - - Vi siger tak til elevrådet for i aften! - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 

Pkt. 7  Datoer for fællesbestyrelsesmøder i 22/23 og kontaktforældreaften (5 min.) 

Orientering: 

12. september 

4. oktober 

Kontaktforældremøde: 1. november kl. 17-19 på skolen. 

24. november 

24. januar 

23. februar 

21. marts 

18. april 

25. maj 

20. juni 

8. august 

 

 

Pkt. 8 Skolebestyrelsens håndbog (5 min.) 

Indstilling: 

Håndbogen uddeles til fællesbestyrelsen. Der er således mulighed for at orientere sig i den 

forud for næste fællesbestyrelsesmøde, hvor Helle vil give en kort gennemgang af de 

væsentligste opmærksomhedspunkter. 

 

Beslutning: 



 

 

Håndbog uddelt til alle  

 

 

Pkt. 9 Forretningsorden og årshjul (20 min.) 

Indstilling: 

Revidere forretningsorden og årshjul – se bilag 

 

Beslutning:  

Forretningsorden: 

- Ændring: Formanden indgår i Fællesforum (Helle retter) 

- Jimmi undersøger hvilke bestyrelsesråd vi deltager i kommunalt. 

Årshjul:  

- Slet det om julestue og sidste skoledag 

- Regnskab og Budgetopfølgning står 2 gange, med vilje. 

 

 

Pkt. 10 Principarbejdet 2022-23 (15 min.) 

Indstilling: 

Planlægge principarbejdet i skoleår 22/23 

 

Beslutning:  

- De 4 principper fra sidste år er godkendt men skal lige rettes til i layout inden det 

offentliggøres. 

- Nye principper: 

o Skemalægning (tilsyn) 

o Værdiregelsæt og Antimobbestrategi 

o Undervisningens organisering 

- Helle kommer med udkast til principper. 

- Vi kan se, om vi kan komme omkring nogle af de sidste 4, der er lovpligtige. 

 

 

Pkt. 11 Kontaktforældreaften (5 min.) 

Indstilling: 

Nedsætte udvalg til planlægning af kontaktforældreaften d. 1. november. 

Sidste gang var der Mads og Monopolet omkring forældrenes rolle. 

Der var positiv tilbagemelding på rammen sidste gang. 

Godt med drøftelse. 

Evt. emne: Underretning af hjemmet om elevernes udbytte af undervisningen. (også ift. 

meddelelsesbogen). Den er mest skolerelateret. 

Evt. Kahoot med meningsmåling som afveksling. 

 

Beslutning:  

Frank og Jimmi er i udvalget sammen med Helle og Trine. 

Evt. en fra Børnehuset, for at sikre dagtilbudsdelen. 

 

 

Pkt. 12  Fælles forældremøde skole og børnehus (10 min.) 

Indstilling: 

Evaluere de fælles forældremøder i hhv. skole og børnehus 

 

Beslutning:  

Vil tilmelding eller personlig henvendelse hjælpe på fremmødet? 



 

 

Ca. 75 % fremmøde i skolen i gennemsnit. 

Godt med påmindelser. 

Godt med referat, men det er ikke alt der kan refereres. 

 

 

Pkt. 13  Budgetopfølgning (15 min.) 

Orientering: 

Orientering om budgetopfølgning september: 

- Noget anderledes end de tal vi så sidst. Mere sikre tal ¾ inde i året. 

- 3 helt særskilte økonomier i en landsbyordning. 

- Vi har ca. 1/3 af budgettet tilbage til ¼ af året. 

- De store poster er afregnet, så der kommer ikke nogen tunge ting til sidst på året. 

- andelen af solidarisk driftssikring er en usikkerhedsfaktor 

- VIP-tallene er en usikkerhedsfaktor. 

- Hvis vi fortsat har minimal sygemelding, slutter vi med overskud. 

- Vi må overføre 3 %. 

- Forventer 1% reduktion på rammen i dagtilbud i ’23 

- Vi har masser af ønsker til indkøb, hvis der skulle være et overskud ud over det der må 

overføres. 

- Vi har fået en pris- og lønregulering. 

 

Beslutning:  

- Bestyrelsen nikker til den langsigtede opsparing med at overføre maksimalt. 

 

 

Pkt. 14 Punkter til næste møde d. 4/10 (5 min.) 

Beslutning: 

Gennemgang af de væsentligste pkt. i Skolebestyrelsens Håndbog 

UVM: procesplan + Værdiregelsæt 

Fotografering 

Makker til Malene i Brandingudvalget. 

Datoer for møder med evt. alternativer til ulige uger. 

Opfølgning på kontaktforældremødet. 

Støtteforening?? 

Sikker skolevejsudvalg?? 

 

 

Pkt. 15  Eventuelt (5 min.) 

Beslutning: 

Jannie, Støtteforening:  

- Støtteforeningen vil gerne være med på et møde for at fortælle om sig selv. 


